



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300648379		36, 37, 42	11-08-2006	SPG Land (Holdings) Limited Century Yard, Cricket Square, Hutchins Drive, P. O. Box 2681 GT, George Town, Grand Cayman, Cayman Islands	Jones Day 31/F Edinburgh Tower, Landmark Building, 15 Queen's Rd, Central, Hong Kong
300901962		25	23-05-2008	李功平 湖北省黃岡市 黃 州區勝利街 95 號	香港秘書有限公司 香港 九龍尖沙咀廣東道 5 號 海洋中心 10 樓 1020 室
301006280		14	06-06-2008	ADIDO WATCH LTD. 12H, DCH MOTOR SERVICES BLDG. 111, LEE NAM RD, AP LEI CHAU,	YU KWOK KUEN PETER 11, BURD ST, CENTRAL 4TH/FLOOR HONG KONG

HONG KONG.

301114703

SDconnect 9

17-10-2008

Kabushiki Kaisha
Toshiba (Toshiba
Corporation)
1-1, Shibaura 1-
chome Minato-ku,
Tokyo JAPAN

Deacons
3rd - 7th, 14th & 29th
Floors Alexandra House,
Central HONG KONG